



## MPF Service Arrangements at Hang Seng Bank Branches

1 June 2022

Hang Seng places top priority on the health and safety of its customers and employees while providing essential banking services to Hong Kong customers.

As further precautionary actions in response to the latest developments in the COVID-19 situation, the following **Hang Seng Bank branch with MPF services is <u>temporarily</u> <u>closed</u> <u>until further notice</u>. For the details list of branch is <u>temporarily closed</u>, please refer as follows:** 

Branch and address	MPF Specialists stationed at	Branch for MPF Appointment	Branch with MPF Drop-in box
Yaumati Branch			V
363 Nathan Road, Yaumati			X

We are sorry for any inconvenience caused.

Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.

## 恒生銀行分行之強積金服務安排

## 2022年6月1日

恒生銀行以客戶和員工的安全和健康為首要考慮,同時亦致力為客戶提供所需的銀行服務。

因應2019冠狀病毒病的的最新發展,恒生已採取進一步預防措施,以下**設有強積金服務的** 分行已暫停服務,直至另行通知。有關已暫停服務的分行,詳情請參閱下表:

分行及地址	強積金服務專員 駐守的分行	可供預約強積金 服務的分行	設有強積金寄存 辦理箱的分行
油麻地分行 油麻地彌敦道363號			Х
THINNICAL JIMP TAKE GOOD JIND			

不便之處,敬請原諒。

如有任何查詢·請致電恒生強積金僱主專線(852) 2288 6822或恒生強積金服務熱線(852) 2213 2213。